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Abstract

The study which entitled "The Effect of Quranic Schools on Speech
Disorders", aims at revealing the effect of Quranic schools on the treatment of
this phenomenon in children before school age. It is based on an introduction
and two chapters. The key terms were explained in the introduction, the first
chapter explains the most important aspects related to Quranic schools, speech
disorders and logical phonology; and the second chapter includes the
questionnaires provided to the teachers, in addition to the primary and final
statistics of the students. The study concluded that the Quranic schools
significantly contribute to improving pronunciation unless the cause is
organically.

Résumeé

L'étude intitulée «L'effet des écoles coraniques sur les troubles de la parole»
vise a révéler l'effet des écoles coraniques sur le traitement de ce phénomene
chez les enfants avant I'age scolaire. Il est basé sur une introduction et deux
chapitres. Les termes clés ont été expliqués dans l'introduction, le premier
chapitre explique les aspects les plus importants liés aux écoles coraniques, aux
troubles de la parole et a la phonologie logique; et le deuxiéme chapitre
comprend les questionnaires fournis aux enseignants, en plus des statistiques
primaires et finales des éléves. L'étude a conclu que les écoles coraniques
contribuent de maniere significative a améliorer la prononciation a moins que la
cause soit organiquement.
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